

週	日期	時間	活動	Case of the week	
一	3月18日			<p>This is a 38-year-old female without any underlying disease. She presented to our OPD with one slightly pale papule at right perineum for months.</p>    	
二	3月19日	08:00-08:30	※ <b>臨床病例討論會</b> Postherpetic psoriasis along dermatome: Wolf's isotopic response Pediculosis pubis: clinical manifestation and management		R1 侯秉宸 (3F門診討論室) 【全科人員】 /VS 許釗凱 /VS 劉威廷
		08:30-09:00	※ <b>出院病例討論會</b> R1 張藝瀚 (3F門診討論室) 【全科人員】		VS 趙曉秋 (11B討論室) 【Clerks, PGYs, Rs】
三	3月20日	08:00-09:00	※ <b>住診教學</b> ※ <b>臨床病理討論會</b> (括弧內為討論重點)		R2 賴奕慈 / VS 李玉雲 (3F門診討論室) 【全科人員】
		13:00-15:00	1. Skin, lower leg, left, biopsy: Vasculitis, consistent with polyarteritis nodosa. (The clinicopathology review of polyarteritis nodosa)		/VS 許釗凱
			2. Skin, abdomen; biopsy: Poorly differentiated carcinoma, metastatic (The clinicopathology review of cutaneous metastasis of urothelial cell carcinoma)		/VS 朱家葆
			3. Skin, scrotum, biopsy: Compatible with porokeratosis. (The clinicopathology review of porokeratosis ptychotropica and other variants of porokeratosis)		/VS 李玉雲
			4. Skin, arm, left; biopsy with direct immunofluorescence: Superficial perivascular dermatitis with papillary dermis fibrosis. (The clinicopathology review and differential diagnosis of annular erythema associated with Sjögren syndrome and subacute cutaneous lupus erythematosus (SCLE))		/VS 劉威廷
			5. Skin, frontal scalp, right, biopsy: Compatible with vitiligo. (The clinicopathology review of vitiligo)		/VS 何英右
15:30-16:30	※ <b>廠商演講</b> Shingrix (GSK藥廠)	VS 劉威廷 (3F門診討論室) 【全科人員】			
四	3月21日	08:00-08:40	※ <b>外訓醫師報告</b> Dermatology in travel medicine	成大家醫 R4 王耀增 (3F門診討論室) 【全科人員】 /VS 何英右	
		08:40-09:00	※ <b>外訓醫師報告</b> Unmet needs for patients with seborrheic dermatitis	慈濟家醫 R2 王師瑜 (3F門診討論室) 【全科人員】 /VS 朱家葆	
		08:40-09:00	※ <b>PGY seminar</b> Topical treatments for basal cell carcinoma	PGY 朱環瑜 (3F門診討論室) 【全科人員】 /VS 何英右	
五	3月22日	08:00-09:00	※ <b>住院醫師讀書會</b> : Fitzpatrick 9e Ch.54,55	R3 葉芮彤 (3F門診討論室) 【Rs】	
六	3月23日		※ <b>值班主治醫師查房</b>		
日	3月24日	10:00-12:00	※ <b>113年度第1次雲嘉南區聯合病例討論會</b>	(Webex線上會議)	

※ Answers of the last week's case: xanthelasma